
Referat fra Generalforsamling 23.1.2018. Ny Havnegades Beboerforening./K.Ravn 

Vi startede aftnen med veloplagt foredrag om Ny Havnegade kvarterets mangeårige 

historie ved arkæolog Allan Skou Larsen. 

1. Mette fra nr. 24 valgt. 

2. Beretningen blev godkendt med følgende bemærkninger: 

Dato for udflugt og fest efterlyses. Ikke udflugt op til helligdag. 

Hjarnø, Sukkertoppen ?, Alrø. 

Beretningen bliver lagt på hjemmesiden. 

3. Regnskab godkendt. 

4. Preben formand redegjorde for processen og høringssvar omkring bebyggelse 

af nederste del af Ny Havnegade vest.  

Det gav anledning til følgende kommentarer. Bekymring for taghøjden – 

saddeltag kontra fladt tag.(Kasper) 

Protest imod de 16 m højde. Affaldsstativer på gaden – nej tak. 

Parkeringsproblematikken. Klares ved p-pladser bagtil – måske ? 

Måske læserbrev også sammen med høringssvar. (Peter) gruppe samlet 

Peter/Preben/Lars. ? 

At det er udlejning gør det kompliceret – mange hensyn Domea 

Evt. skal vi medsende gamle tegninger af vores huse – så de har noget at gå 

efter. 

Peter nr. 24 rejste spørgsmålet om bebyggelse på havnen.Er mere bekymret 

for den bebyggelse. Vi har grimt eksempel med Gejserne. Hvordan vil 

kommune tilgodese den åbning der skal være så vi får havnekig. Hvor bred 

bliver åbningen. Skal mindst følge sigtelinier fra Ny Havnegade – altså ligeså 

bred. Og noget andet. Hvor høj bliver husene. Hvis det bliver 12-14 etager vil 

det skygge for de første huse i Ny havnegade (sol/syd) . Vi skal gøre klart at vi 

ønske – faldende taghælding midt fra pldsen og ud mod Ny Havnegade. 

5.  Valg til bestyrelsen. Preben Kirsten og Kasper genvalgt med applaus. 

6. Suppleant Lars valgt med applaus. 

7. revisor Freddy valgt med applaus. 

8. Hvad er godt naboskab. En bebor havde sat det på dagsorden. Vi fik en vældig 

god drøftelse af det gode naboskab. Preben lagde for med sine erfaringer 



omkring udlejningsejendommen – hvor skiftende beboere sikrer uønsket 

underholdning.  

Flere tilsluttede sig omkring udlejningsejendomme. 

Enighed om at dialog er vejen frem – beboerforeningen kan ikke løse evt. 

problemer. 

Man kunne sende postkort  til naboer – hvis man holder stor og sen fest. 

Positive tilkendegivelser af god modtagelse i gaden som ny. 

God brug at forhaver – vi  kan mødes til sommer. 

Nr. 5 er solgt og man vil byde dem velkommen. 

Ide med besøg hos hinanden – så vi kan se hvordan vi har indrettet os – få 

ideer og stillet vores nysgerrighed ). 

Ide med foto af gaden uden biler. 

Tilbyde hjælp til forhaven nogle haver trænger. 

Ideer til fælles løsninger til skraldespande 

Gul pil i krydset 11 m fra tværgående fortovskant – så vi undgår bøder. 

I gammel tid blev gaden fejet hver lørdag.. 

9. ingen indkomne forslag. 

10. eventuelt 

God afslutning med rødvin ost og brød/knækbrød til klokken 2200. alle var 

vist enige om en vældig god aften. 

 

 

 


